



Konformitätserklärung nach FDA Regelung (USA)/ Certificate of Conformity by FDA Regulations (USA)

ZEDEX®
Tribological Polymer Solutions

Material: ZX-410

Update: Mai 2018/ May 2018

Hersteller und Aussteller der Konformitätserklärung/Manufacturer and issuer of the Declaration of compliance

Wolf Kunststoff-Gleitlager GmbH
Heisenbergstr. 63-65, Industriegebiet II
50169 Kerpen-Türnich
Deutschland

Konformitätserklärung/ declaration of conformity

Auf der Grundlage der detaillierten chemischen Zusammensetzung und der Extraktions- und Migrationswerte bestätigen wir hiermit, dass unser Material ZX-410 als Halbzeuge und fertige Artikel, in Übereinstimmung mit den entsprechenden Verordnungen der Food and Drug Administration (FDA) in den USA für Kontakt mit Lebensmitteln geeignet ist und mit den Anforderungen der FDA-Code der Federal Regulations 21 CFR Teil 177, Paragraph 1630 übereinstimmt.

Based on the detailed chemical composition and on the extraction and migration tests we hereby confirm that our material grade ZX-410 semi-finished and finished articles is in compliance with the appropriate regulations of Food and Drug Administration (FDA) in USA for contact with food and with requirements of FDA-Code of Federal Regulations 21 CFR part 177, paragraph 1630.

Die Anwendbarkeit der fertigen Kunststoffteile in Berührung mit dem Essen liegt in der Verantwortung des Nutzers.
The applicability of the finished plastic parts in contact with the food is in the responsibility of the user.



Wolf Kunststoff-Gleitlager GmbH
Heisenbergstr. 63-65
D-50169 Kerpen-Türnich
Fon: +49 2237 9749-0
Fax: +49 2237 9749-20
E-Mail: info@zedex.de
Internet: www.zedex.de

- Plastic wear resistance parts
- Plastic machine elements
- Customer service
- Materials development
- Components design
- Prototypes production
- Large-scale manufacturing